

Silicon Sensor International AG
Veröffentlichung einer Mitteilung nach § 21 Abs. 1 WpHG (Aktie)

Veröffentlichung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung

Die Highclere International Investors Limited, London, United Kingdom hat uns gemäß § 21 Abs. 1 WpHG am 08.08.2007 mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der Silicon Sensor International AG, Berlin, Deutschland, ISIN: DE0007201907, WKN: 720190 am 01.08.2007 durch Aktien die Schwelle von 3 % der Stimmrechte überschritten hat und nunmehr 3,22 % (das entspricht 125.478 Stimmrechten bezogen auf die Gesamtstimmrechtsanzahl von 3.895.150) beträgt.

3,22 % der Stimmrechte (das entspricht 125.478 Stimmrechten) sind der Gesellschaft gemäß § 22 Abs. 1, Satz 1, Nr. 6 WpHG von der Highclere International Investors Smaller Companies Fund, Westport, USA zuzurechnen.

Des Weiteren hat uns die Highclere International Investors Smaller Companies Fund, Westport, USA gemäß § 21 Abs. 1 WpHG am 08.08.2007 mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der Silicon Sensor International AG, Berlin, Deutschland, ISIN: DE0007201907, WKN: 720190 am 01.08.2007 durch Aktien die Schwelle von 3 % der Stimmrechte überschritten hat und nunmehr 3,22 % (das entspricht 125.478 Stimmrechten bezogen auf die Gesamtstimmrechtsanzahl von 3.895.150) beträgt.

Berlin, 09.08.2007

Silicon Sensor International AG
Der Vorstand

DGAP, 09.08.2007

Silicon Sensor International AG

Release of an announcement according to Article 21 of the WpHG [the German Securities Trading Act] (share)

Release of an announcement according to Article 26, Section 1 of the WpHG [the German Securities Trading Act] with the objective of Europe-wide distribution

On August 08, 2007, Highclere International Investors Limited London, United Kingdom has informed us according to Article 21, Section 1 of the WpHG that via shares its Voting Rights on Silicon Sensor International AG, Berlin, Deutschland, ISIN: DE0007201907, WKN: 720190, have exceeded the 3 % limit of the Voting Rights on August 01, 2007 and now amount to 3.22 % (this corresponds to 125,478 Voting Rights in relation to a total of 3,895,150).

According to Article 22, Section 1, Sentence 1, No. 6 of the WpHG, 3.22 % of the Voting Rights (this corresponds to 125,478 Voting Rights) is to be attributed to the company from Highclere International Investors Smaller Companies Fund, Westport, USA.

Furthermore, on August 08, 2007, Highclere International Investors Smaller Companies Fund, Westport, USA has informed us according to Article 21, Section 1 of the WpHG that via shares its Voting Rights on Silicon Sensor International AG, Berlin, Deutschland, ISIN: DE0007201907, WKN: 720190, have exceeded the threshold of 3 % on August 01, 2007 and now amount to 3.22 % (this corresponds to 125,478 Voting Rights in relation to a total of 3,895,150).

Berlin, August 09, 2007

Silicon Sensor International AG
The Executive Board

DGAP, August 09, 2007